
Zápisnica z komisie cestovného ruchu a regionálnej politiky v Rožňave dňa 

10.11.2015 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny   

Program:  

1. Otvorenie 

2. Plnenie uznesení 

3. Návrh na 5. zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2015  

- Ing. K. Leskovjanská   

4. Návrh rozpočtu na roky 2016 – 2018 (1. čítanie) – Ing. K. Leskovjanská  

5. Rôzne 

6. Diskusia  

7. Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



k bodu č. 1:  

Otvorenie 

Predseda komisie prítomných privítal, konštatoval, že komisia je uznášaniaschopná  

a oboznámil ich s predloženým návrhom programu zasadnutia. Program bol jednohlasne 

schválený. 

k bodu č. 2:  

Plnenie uznesení 

Uznesenie 01/10/2015:Komisia CRaRP berie na vedomie plnenie uznesení.                 

V platnosti zostáva uznesenie 07/09/2015 č.1, ktoré sa posúva na najbližšie zasadnutie. 

Hlasovanie: 

Za: 3 (Ocelník, Capák, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 3: 

 

Návrh na 5. zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 

2015  - Ing. K. Leskovjanská   

Uznesenie 02/10/2015: Komisia CRRP odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť V. 

zmenu rozpočtu mesta vrátane rozpočtov rozpočtových organizácií na rok 2015 

Hlasovanie: 

Za: 3 (Ocelník, Capák, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

k bodu č. 4: 

Návrh rozpočtu na roky 2016 – 2018 (1. čítanie) – Ing. K. Leskovjanská 

Uznesenie 03/10/2015: Komisia CRaRP berie na vedomie návrh rozpočtu mesta na rok 2016. 

 

Hlasovanie: 

Za: 3 (Ocelník, Capák, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

k bodu č. 5:   

 

Rôzne -  v tomto bode sa neprihlásil nikto zo zúčastnených. 

 

 

 

 



k bodu č. 6:  Diskusia 

V diskusii vystúpil p. Capák s požiadavkou na informovanie o programe počas vianočného 

jarmoku v Rožňave, nakoľko o ňom nemá žiadne informácie. 

Ing. Vjestová informovala o vývoji členstva mesta Rožňava v MAS Gemer - Rožňava  

Uznesenie 04/10/2015: 

1/ Komisia CRaRP žiada primátora zvolať stretnutie poslancov do najbližšieho zasadnutia 

Mestského zastupiteľstva z dôvodu oboznámenia zástupcov mesta s pripravovaným 

strategickým dokumentom MAS Gemer – Rožňava.  

2/ Komisia CRaRP zároveň požaduje predložiť zoznam členov MAS Gemer – Rožňava. 

Hlasovanie: 

Za: 3 (Ocelník, Capák, Motyka) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

Roman Ocelník 

predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

Spracovala: Ing. Jarmila Jánošíková, Odbor výstavby, životného prostredia, územného 

plánovania a pozemných komunikácií 


